
Likstammens Miljövänner 

Årsmöte 2018-04-21 kl 14.00 

Plats: Tovetorp 

Protokoll 
 
§1.  Årsmötet öppnades  
 
§2.  Dagordningen godkändes 
 
§3.  Till årsmötets ordförande valdes Olof Lindén 
 
§4.   Till protokollförare valdes Jan Dahlin. Till rösträknare valdes Robin 

Pettersson. Till justerare valdes Alf Lettesjö. 
 

§5.  Årsmötet konstaterades ha blivit utlyst i tid enligt stadgarna 
 
§6.  Röstlängd fastställdes. Se bilaga 1 (separat pappersdokument) 
 
§7. Ordföranden föredrog styrelsens sammanfattande verksamhets- 
 berättelse, som återfinns i Bil 2. Särskilda korta föredragningar gjordes 

av Thomas Kronqvist angående resultat- och balansräkning samt 
medlemsutveckling (föreningen har idag 163 medlemmar), Robin Pettersson 
angående hemsidans utveckling (vi har ca 2500 besökare under 2017, en 
fördubbling jämfört med 2016), och Jan Dahlin om det glädjande faktum att 
Länsstyrelsen beviljat medel för provfiske i Likstammen för analys av ev 
miljögifter.   
Mats Heggestad meddelade en rapport från uttergruppens arbete under 
perioden 2014-2018, och visade en karta över var spår av utter (främst 
spillningsmarkeringar) har hittats. Spår i form av spillning har hittats såväl 
uppströms E4-an (alltså i Likstammens närhet) som nedströms E4-an. Mats 
underströk också att gruppens arbete sannolikt hade påskyndat läggande av 
den nya trumma under E4 vid Vedaån, som är utformad så att uttrar kan 
passera i trumman, och inte lockas att gå över motorvägen. 

 
§8.  Revisorernas berättelse upplästes av Ingemar Lindqvist. Finns på  
 hemsidan. 
 
§9.  Resultat- och balansräkningen 2017 godkändes.  
 
§10.  Styrelsens förslag om resultatdisposition (överföring till nästkommande  
 år) godkändes. 
 
§11.  Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2017. 
 



§12.  Beslutades att medlemsavgifterna från årsmöte 2017 till nästa årsmöte 
 skall vara oförändrade. 
 
§13.  Olof Lindén omvaldes till styrelseordförande på två år. Jan Dahlin och Katarina 

Skärlund omvaldes som styrelsemedlemmar på två år. Övriga styrelse-
ledamöter (Cilla Kullberg, Robin Pettersson och Thomas Kronqvist) har 
ytterligare ett års mandat. 

 
§14.  Revisorerna (Dag Forsselius och Ingemar Lindqvist) omvaldes. 
 
§15.  Valberedningen (Olle Grönberg, Hans Rydén och Stefan Silfverblad) 
 omvaldes. 
 
§16.  Under punkten Framställningar från styrelsen och motioner från  
 medlemmar presenterade Stefan Silfverblad sitt och styrelsens förslag  
 om att skapa begreppet ”Likstammens Naturrike”. Detta förslag har  
 tidigare utsänts till alla medlemmar, och Stefan delade också ut en karta 

över ett tänkt område. Under diskussionen som följde föreslogs att en stor 
del av Vedaån skulle inkluderas i Naturriket. Några medlemmar uttryckte 
viss oro över att begreppet skulle kunna ”marknadsföras” alltför ivrigt,  
vilket skulle kunna leda till oönskade aktiviteter i området. Informationen 

  om begreppet bör inriktas mot myndigheter och organisationer som 
arbetar med miljöfrågor. Frågan om huruvida föreningens namn borde  

 vara Likstammens Naturrikes vänner eller något liknande togs upp, men 
 hänfördes till ett senare årsmöte. I övrigt godkändes styrelsens och 

Stefans förslag, och därmed står Likstammens Miljövänner bakom 
begreppet. 

 
§17.  Under punkten ”Övriga frågor, synpunkter och rapporter från medlemmar” tog 

Olof Lindén upp en fråga om instiftande av ett Miljöpris, att årligen dela ut till 
någon särskilt förtjänt medlem i föreningen. Årsmötet hade ingen avvikande 
uppfattning och ansåg att styrelsen borde kunna utse lämplig kandidat för ett 
sådant pris.  
Olof Linden annonserade att styrelsen avsåg att inför nästa årsmöte föreslå 
smärre förändringar i stadgarna för att förtydliga och förenkla årsmötets 
arbete. 

 
§18.  Mötet avslutades med kaffe och bullar varefter en rundvandring på 
 Tovetorp under ledning av Sven Jakobsson vidtog. 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
Jan Dahlin    Alf Lettesjö 
 
……………………………….   ………………………………. 


